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Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde 

 

MØDEDATO 

02. september 2024 kl. 16:15-17:30 

 

STED 

Nyrupskolen 

 

DELTAGERE 

Toril Haugen Alvheygg, Maria Louise Gericke Rasmussen, Emilie Baldur Hensen, Hans Henrik Petersen, 

Christian Bülow, Morten Sørensen, Filip Brunholt Jensen, Linette Rønne Møller, Anders Knudsen 

Afbud:  

 

Dagsorden: 
 

 

1) Fra elevrådet 
Uddybende beskrivelse:  
Elevrådet fortæller om deres arbejde. 

 
Referat: 
Der er klassevalg til elevrådet den 6. september, hvor elever fra 1.-9. klasse vælger 2 elever (repræsentant 
og suppleant) fra hver klasse. Elevrådet er delt i ”Det lille elevråd” (1.-4. kl.) og ”Det store elevråd” (5.-

9. kl.). Første møde holdes ugen efter valget. Her vil skolebod og drift heraf være på dagsordenen. 
Elevrådet har doneret penge til renovation af toiletter, som kommer til at foregå i efteråret. 

 

 

2) Status på opstart efter sommerferien 
Uddybende beskrivelse:  
Medarbejdere og skoleledelses indtryk af skolestarten. 

 
Referat:  
Det er gået over al forventning med de nye elever fra Raklev Skole. Skoleleder har udelukkende hørt 
om positive oplevelser fra elever/forældre. 

Medarbejderne fra Raklev Skole synes også at være faldet godt til. Også udelukkende positive 
tilbagemeldinger fra disse. 
Positive tilbagemeldinger til medlem af SB på trods af bekymringer på forhånd om ”den store skole”.  
Forældre generelt er overraskede over lektiemængden i indskolingen.  
 
 

 

3) Budget 2025, høringssvar 
Uddybende beskrivelse:  
Skolebestyrelsen kan afgive høringssvar til Budget 2025. Budgetforslaget kan ses her: 
Budget 2025 (kalundborg.dk)  
Høringsbrev er vedhæftet som bilag: ”Høringsbrev budget 2025” 
 
Referat:  
Skolebestyrelsen sender deres indlæg til Anders, som indsender et samlet høringssvar. Deadline for 
indlæg onsdag den 4. september 2024 kl. 12 til ankd@kalundborg.dk eller på Aula. 

 

4) Deltagelse i idrætsstævner 
Uddybende beskrivelse:  

DATO 

22. august 

2024 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Anders Knudsen 

Nyrupskolen 

Telefon, direkte: 59 53 46 04 

Kalundborg Kommune 

Nyrupvej 99 

4400 Kalundborg 

 
 

 

https://kalundborg.dk/politik/budget-og-regnskab/budget/budget-2025
mailto:ankd@kalundborg.dk
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Der ønskes en debat om deltagelse i de idrætsstævner skolens elever kvalificerer sig til inden for 
Dansk Skoleidræt. Til information er stævneoversigten fra Kalundborg Kommunes Idrætsudvalg 
vedlagt som bilag: ”Stævneoversigt 2024-2025”.  

 
Referat:  
Skolebestyrelsen beslutter, at Nyrupskolen ikke deltager i stævner der koster transport og 
overnatning. Vi deltager i stævner, men kan ikke gå videre.  

 

5) Lejrskoler 
Uddybende beskrivelse:  
Der ønskes debat om hvilke lejrskoler vi sender vores elever afsted på.  
Vi sender pt. 3. årgang afsted på 1 overnatning (2 dage), 5. årgang på 2 overnatninger (3 dage) og 
7. årgang på 4 overnatninger (en skoleuge). 
Se vedhæftede bilag: ”Lejrskole budget 2024” 

 
Referat: 
Vi bruger ca. kr. 106.000 på lejrskoler (ex. udgifter til personale). Personalet spørges om hvordan 
vi bedst kan bruge pengene. Tilbagemelding til Skolebestyrelsen i løbet af efteråret. NB.: Det er ikke 
en spareøvelse. 

 

  

6) Status på SFO’en 
Uddybende beskrivelse: 
Skoleledelsen informerer om SFO 

 
Referat:  
Der er mange nye børn siden 1. august: 44 nye 0. klasser, samt cirka 30 nye fra Raklev Skole. 

Desuden 4 ukrainske børn, der netop er landet i Danmark.  
Det er dog gået godt og uden de helt store kontroverser, selvom der er lidt pladsproblemer, særligt 
omkring garderoberne, men her forsøger vi at finde alternative løsninger.   
 
Det er fortsat svært at få børnene til at komme i SFO II. For netop at udnytte pladsen drøfter vi om 
vi skal nedlægge Multirummet og lave SFOII/”flexrum” i lokalet. Hermed kommer SFOII børnene 
tættere på de øvrige ting og især hallen, som er populær. Der er personalemøde i uge 39, hvor året 
for SFOII planlægges. 
 
Heller ikke aftenarrangementer er særligt besøgte, selvom vi inddrager børnenes ønsker og 
planlægger 3 arrangementer samt en overnatning i juni – den var en stor succes for de cirka 25 
børn, der var med i juni ´24. 
 
Vi har budt velkommen til nye ansatte, da vi havde ledige stillinger dels pga. flere børn, men også 
efter Kristina og Simon: Caroline, nyuddannet pædagog, superkvik med gode idéer og 
klassepædagog på 3. årgang. 
Julie, er tilflytter fra København og har 20 år som pædagog med sig. Senest har Julie 
børnehaveklasseleder og lærer i en 1. klasse. Hun er klassepædagog på 0. årgang. 
Simon er ansat i 15 timer om ugen, og er tidligere vikar og halv børnehaveklasseleder på Raklev 
Skole. Simon er halvvejs i pædagoguddannelsen og går i gang igen. Han er rigtig god til børnene og 
kender jo dem fra Raklev godt. Derfor er han også sammen med en særlig elev fra Raklev Skole i 
10 timer om ugen i en udredningsperiode.    
Hannah er uddannet engelsklærer fra Ukraine og har netop bestået Dansk-3 med et 12-tal. Hun er i 
en midlertidig ansættelse for Lotte i 12 timer om ugen. Hannah er meget ivrig efter at komme i 
gang, men er desværre i et kræftforløb, der spænder lidt ben, men hun arbejder mens hun er i 
efterbehandling. Så sejt! 

 

 

7) Nyt fra Skoleledelsen 
  Uddybende beskrivelse:  

         Skoleleder fortæller om løst og fast 
  

 
Referat: 
Ny lærer starter 1. oktober, idet Flemming Kisbye starter hos os. Flemming kommer fra Svebølle 
Skole, og skal være i overbygningen, med tysk, Fysik, kristendom, samfundsfag og historie. Vi glæder 
os meget til han starter, og vil så være fuldtallige. 
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Vi mangler en fransklærer, efter Louise sagde op meget kort før sommerferien. Indtil nu er 
franskholdene på 5.-7. årgang lagt sammen med tyskundervisningen, og dette forudser jeg bliver en 
permanent løsning, da det ikke er lykkes os at finde en stabil udvej på udfordringen. En medarbejder, 
Jette Hallig, der er franskkyndig, tager undervisningen på 9. årgang, mens vi leder efter en løsning 
på 8. årgang. 
Vi har med vores nye medarbejder, Jette Børsen, etableret et særligt læsetilbud    for indskolingen, 
”Læs15”, hvor eleverne kommer ud og får læst i en periode. Anne-Mette er ved at beskrive indholdet 
nærmere, men det er meningen, at det skal være fast for eleverne i en periode. 
Vi har ”kommunikation” på som indsatsområde i dette skoleår, og har lavet en procesplan for hvordan 
vi vil arbejde med det (se bilag). 
PLAY har med succes holdt to oplæg i forrige uge. Begge handlede om at skabe et fælles ”vi”, både 
på skolen, men også i skole/hjemsamarbejdet. Vi tager afsæt i PLAY’s metoder i arbejdet med vores 
nuværende 7. årgang og vil gerne bruge dem mere, hvis det bliver nødvendigt.  
Rikke sommer har udtrykt ønske om at deltage i arbejdet i Skolebestyrelsen. 
Orientering om elevsag/forældresag. 

 

 

 

8) Eventuelt 
  Uddybende beskrivelse: 

 

 
Referat: 
Spørgsmål om udflugter til statuer. Klasserne bliver undervist på skift. Det foregår under sikre 
forhold. 
 

 


